
Title (en)
ORAL HYGIENE TOOL, IN PARTICULAR A TOOTHBRUSH

Title (de)
MUNDHYGIENEMITTEL, INBESONDERE EINE ZAHNBÜRSTE

Title (fr)
MOYEN D'HYGIÈNE BUCCALE, EN PARTICULIER BROSSE À DENTS

Publication
EP 3607854 A1 20200212 (DE)

Application
EP 18187463 A 20180806

Priority
EP 18187463 A 20180806

Abstract (en)
[origin: WO2020030511A1] The invention relates to an oral hygiene product (10), in particular a toothbrush, comprising at least one application
unit (12), and at least one handle unit (14), part of the at least one handle unit (14) being formed from a soft component (16) and part from a hard
component (18). According to the invention, the soft component (16) extends at least over a substantial part of a main extension of the at least one
handle unit (14).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einem Mundhygienemittel (10), insbesondere Zahnbürste, mit zumindest einer Anwendungseinheit (12), mit zumindest
einer Griffeinheit (14), wobei die zumindest eine Griffeinheit (14) teilweise aus einer Weichkomponente (16) und teilweise aus einer Hartkomponente
(18) ausgebildet ist.Es wird vorgeschlagen, dass sich die Weichkomponente (16) zumindest über einen wesentlichen Teil einer Haupterstreckung
der zumindest einen Griffeinheit (14) erstreckt.
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